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Samenvatting 

Op 7 oktober hebben wij uw vraag ex. artikel 41 van het Reglement van Orde ontvangen. Uw vraag 
heeft betrekking op een volwaardige kermis in alle kernen in de gemeente Bladel. Hierbij geven wij 
u antwoord op de door u gestelde vragen.   

 
Vragen en antwoorden 
1. Wat heeft het college het afgelopen jaar gedaan om met de huidige kermisexploitant in alle 
kernen tot een volwaardige kermis te komen zolang het contract nog loopt? 
In januari 2024 heeft er een evaluatiegesprek plaatsgevonden met de kermisexploitant over de 
kermissen in het kalenderjaar 2023 en is er vooruit gekeken naar het jaar 2024. Het college heeft 
het nadrukkelijke en dringende verzoek gedaan om voor 2024 te zorgen voor kermisattracties voor 
alle leeftijdscategorieën in iedere specifieke kern.  
De exploitant was op dat moment begripvol en heeft aangegeven alles te gaan doen om dit moge-
lijk te maken. Echter hebben ze ook toen al wel de kanttekening geplaatst dat zij ook afhankelijk zijn 
van hun partners en kermiscollega’s. 
 
2. Wanneer was het college op de hoogte dat er in Casteren geen rups of vervangende at-
tractie stond? 
Tot kort vóór Casteren kermis waren er nog meerdere opties voor een extra/alternatieve attractie. 
Hier is in de drie weken voor de start van de kermis nog met enige regelmaat contact over geweest 
met de kermisexploitant. Zowel door de beleidsmedewerker als met de wethouder. De verwachting 
was toen dat er nog wel een attractie geregeld kon worden. In de week vóór de kermis bleek echter 
dat het toch niet gerealiseerd kon worden en dit is een paar dagen voorafgaand aan de kermis pas 
gecommuniceerd. Dat dit niet lukte kwam door uiteenlopende redenen, maar de kermisexploitant 
kreeg dus helaas geen enkele andere exploitant naar Casteren. 
 
3. Wat heeft het college gedaan toen het op de hoogte was dat er in Casteren geen rups of 
vervangende attractie stond? 
Toen een paar dagen voor de start van de kermis bekend was dat er geen rups of een alternatieve 
attractie voor deze leeftijdscategorie aanwezig zou zijn, is in overleg met de dorpsraad gekeken wat 
dan wel de mogelijkheden zouden zijn om last-minute nog iets aan het aanbod toe te voegen. Er is 
toen door de dorpsraad, in afstemming met de portefeuillehouder, nog een extra ‘attractie’ geregeld 
voor de zondag tijdens de kermis. De gemeente Bladel heeft hier dus medewerking aan verleend 
en de gemaakte kosten vergoed. 
 
4. Hoe kijkt het college aan tegen de betrouwbaarheid van de huidige kermisexploitant? 
De huidige kermisexploitant is in de ogen van het college nog steeds een betrouwbare partij, aan-
gezien ze in alle kernen (behoudens Casteren) een volwaardige kermis hebben georganiseerd.  
In het hele land is de trend ontstaan dat het in deze huidige tijd niet meevalt om voor, met name de 
kleine kernen, kermisattracties te regelen. Dit komt door o.a. concurrentie van speeltuinen, attrac-
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tieparken en festivals en het verwachtingspatroon van de jeugd. Ook zijn er de laatste jaren inciden-
ten geweest waardoor bepaalde dorpen minder populair zijn om naar toe te komen, aldus de ker-
misexploitant. 
Dit zijn ontwikkelingen waar de huidige exploitant in Bladel mee te maken heeft en ondanks dat is 
er dit jaar in Hoogeloon een extra attractie geregeld en is er in de andere kernen ook weer een pri-
ma kermis geweest. Dat er last-minute in Casteren bepaalde exploitanten niet wilde komen om 
uiteenlopende redenen, is geen grond voor het college om te stellen dat de contractpartner onbe-
trouwbaar is. 
 
5. Wat voor maatregelen gaat het college nemen en hoe gaat het college zorgdragen dat er 
volgend jaar WEL in iedere kern een volwaardige kermis staat? Kan dit in de ogen van 
het college met de huidige kermisexploitant? 
In november zal het evaluatiegesprek met de kermisexploitant over het kermisjaar 2024 plaatsvin-
den. Dat moment zal aangegrepen worden om afspraken te maken over de kermissen 2025 in met 
name de kleine kernen.  
 
Het huidige contract loopt na komend kermisseizoen af. In de aangenomen motie wordt op-
geroepen om eerdere opties te onderzoeken en uit te werken met betrekking tot het organi-
seren van een volwaardige en toekomstbestendige kermis in iedere kern vanaf 2026 en ver-
der. De resultaten hiervan worden ter kennisgeving aan de raad gebracht in 2024. 
6. Wanneer in 2024 kunnen wij de uitgewerkte opties als raad verwachten zodat we vertrou-
wen krijgen in een volwaardige en toekomstbestendige kermis vanaf 2026? 
N.a.v. het gesprek met de exploitant was de verwachting dat in 2024 overal een volwaardige kermis 
zou komen. In Hoogeloon was dit ook zeker het geval en dat geldt ook voor alle andere kernen 
(behoudens Casteren).  
Zoals eerder aangeven bleek eind september pas dat Casteren kermis niet zou voldoen. Vanaf dat 
moment wordt er onderzocht wat eventuele andere opties zouden kunnen zijn. Echter is het ge-
plande evaluatiegesprek met de kermisexploitant over het kermisjaar 2024 ook relevant om hier bij 
te betrekken. We kunnen dan namelijk ook met hen de mogelijkheden voor 2025 (en eventueel 
verder) bespreken. Aangezien we dan dus een zo compleet mogelijk beeld hebben is het in de-
cember 2024 pas mogelijk om de raad van een terugkoppeling te voorzien. 
 
 
Bladel, 5 november 2024 
 
 
Burgemeester en wethouders van Bladel, 
 
de secretaris, de burgemeester, 
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